
PROTOKÓŁ  ZEBRANIA RADY OSIEDLA SKOLWIN 

W DNIU 1 WRZEŚNIA 2015 R. 

Porządek obrad: 

 1. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad, stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie protokołu RO z dnia 07 lipca 2015r 

3. Prezentacje celów, zakresu działań na rzecz mieszkańców miasta i osiedla  

przedstawicieli stowarzyszeń działających w Skolwinie. 

 

- Prezes Stowarzyszenia Przystań Wodna „Narwal”- P.Czesław Jędrzejewski  

- Prezes Stowarzyszenia Skolwin i My –P. Bogusław Owsianowski 

- Prezes Stowarzyszenia Miłośników Jeziora Dąbie „Ekodąb” - P.  Andrzej Brzegowy 

- Prezes Stowarzyszenia Panorama Rozlewiska Odry – P. Agnieszka Tasarz 

- Prezes Stowarzyszenia Osiedle Skolwin – Głęboka – P. Adam Baran 

- Prezes Stowarzyszenia „Żółwinka” 

- Prezes Stowarzyszenia „Ulica Karpacka” – P. Mariusz Lisowski 

- Prezes Stowarzyszenia OKS„Świt” Skolwin- Szczecin – P. Paweł Adamczak 

- Dyrektor Stowarzyszenia Lokalna Organizacja Gospodarcza „Odroujście” – P. Paweł 

Adamczak 

 

   4. Rozpatrzenie projektów uchwał, podjęcie uchwał: 

- Uchwała nr --/15 – opinia w sprawie ewentualnych zmian ordynacji wyborczej do RO. 

- Uchwała nr --/15 – opinia w sprawie inwestycji na osiedlu w 2016 r. – korekta projektu 

- Uchwała nr --/15 – opinia w sprawie działalności Straży Miejskiej Szczecin 

- Uchwała nr --/15 – opinia w sprawie inwestycji na 2016 r. – zagospodarowanie skweru 

między ul. Stołczyńską 156 a przejazdem kolejowym 

- Uchwała nr --/15 – opinia w sprawie inwestycji na 2016 r. – budowa boiska do 

siatkówki plażowej przy ul. Orłowskiej 

- Uchwała nr --/15 - opinia w sprawie inwestycji na 2016 r. – renowacja boiska do piłki 

noznej przy ul. Orłowskiej 

- Uchwała nr --/15 - opinia w sprawie inwestycji na 2016 r.- wyposażenie boiska przy ul. 

Orłowskiej w elementy małej architektury. 

Uchwała nr --/15 – współorganizacja II biegu im. Krzyśka Kuczyńskiego 

 

  5. Sprawy różne. 

- Sprawozdanie przewodniczącej ze spotkania z dyr. WGKiOŚ w dn. 14.08.15 r. w 

sprawie utrzymania czystości na osiedlu. 

- Sprawozdanie członka Zarządu RO p. A. Kowalewskiej z kolejnego etapu bezpłatnych 

porad prawnych w siedzibie RO. 

- Sprawozdanie z realizacji zobowiązań podjętych na poprzednim zebraniu RO. 

- Omówienie sposobu realizacji spraw zgłoszonych przez mieszkańców podczas dyżurów. 

- Korespondencja bieżąca. (zakupienie i montaż rolet w siedzibie RO, utrzymanie 

drożności cieku wodnego Żołwinka, uporządkowania chodnika przy ul. Łużycka – 

Ułanów Krechowieckich, akceptacja przez Komisję Inicjatyw Społecznych RM 

propozycji realizacji zadań integrujących społeczność osiedla na kwotę 5000, 00 zł.). 

- Promocja działań RO (Internet). 

 

 

 



Ad. 1 Przewodnicząca stwierdziła quorum – lista obecności w załączeniu.  

Przewodnicząca zaproponowała zmianę kolejności porządku  obrad tj realizację pkt 3, 

następnie 2 i pozostałe wg kolejności. 

 

Ad.3.  

W pierwszej części obrad głos oddano zaproszonym gościom – przedstawicielom 

stowarzyszeń funkcjonującym na osiedlu. Dokonali oni prezentacji celów i zadań pracy. 

Przedstawili najważniejsze, bieżące potrzeby własne, rzutujące na rozwój osiedla.  

Prezentacji dokonali: 

- Przedstawiciel Stowarzyszenia Przystań Wodna „Narwal”- Jeremi Krajczyński  

- Prezes Stowarzyszenia Panorama Rozlewiska Odry –Agnieszka Tasarz oraz Kazimierz 

Czapliński 

- Prezes Stowarzyszenia Osiedle Skolwin – Głęboka – Adam Baran oraz Grzegorz Ułaniak 

- Prezes Stowarzyszenia OKS „Świt” Skolwin- Szczecin – Paweł Adamczak 

- Prezes Stowarzyszenia Lokalna Organizacja Gospodarcza „Odroujście” – Andrzej Mączka 

oraz dyrektor Paweł Adamczak 

Goście przybliżyli radnym wiele spraw dot. rozwoju ich instytucji, planów inwestycyjnych 

oraz potrzeb. Jako najpilniejsze wskazali potrzebę budowy dróg – ul. Głębokiej, dojazdu do 

przystani Narwal oraz drogi miejskiej do popapierniczych terenów inwestycyjnych oraz 

przystani żeglarskiej „Świt”.  

 

Ad. 2  Radni zatwierdzili protokół z dnia 07 lipca 2015 po naniesieniu poprawek wskazanych 

przez B. Owsianowskiego.  

Uwagi dotyczyły braku uchwał do:  

 Zaopiniowania projektu przebudowy ulicy Nowomiejskiej; 

 Zaopiniowania nazwy nowej ulicy „Porannej rosy”; 

 Zaopiniowania zamiaru dodzierżawienia terenu przy ulicy Wodnej; 

Głosowało: 14 osób; za 13 przeciw 0, wstrzymujący się 1 

 

Ad. 4. Podjęto uchwały: 

 

Uchwała nr 11/15 – opinia pozytywna w sprawie projektu przebudowy ul. Nowomiejskiej 

Głosowało 14 osób za 9;  przeciw 0;   wstrzymało się 5 

 

Uchwała nr 12/15 – opinia pozytywna o nadanie nazwy nowej ulicy „Porannej rosy”; 

Głosowało: 14 osób; za 12 przeciw 0, wstrzymujący się 2 

 

Uchwała nr 13/15  - opinia pozytywna  dodzierżawienia terenu przez EKODĄB 

Głosowało: 14 osób; za 10 ; przeciw 0, wstrzymujący się 4 

 

Uchwała nr  14/15 - opinia pozytywna  w sprawie udostępnienia siedziby do końca roku 

2015 w celu udzielania nieodpłatnych porad prawnych przez stowarzyszenie Solidarne 

kobiety ZAWSZE 

Głosowało: 14 osób; za 10 ; przeciw 0, wstrzymujący się 4 

 

Uchwała nr 15/15 – opinia w sprawie zmian ordynacji wyborczej do RO. 

 Głosowało: 14 osób; za 14 ; przeciw 0, wstrzymujący się 0 

 

 



 

 Uchwała nr 16/15 –zatwierdzenie wniosku w sprawie inwestycji na osiedlu w 2016 r 

Głosowało: 14 osób; za 7 przeciw 5, wstrzymujący się 2 

W trakcie dyskusji nad projektem uchwały, przed głosowaniem, przewodnicząca 

poinformowała radnych, że przy ul. Nowomiejskiej, której kontynuacja remontu jest 

przedmiotem inwestycji, działkę budowlaną posiadają jej córka z mężem. Jednocześnie 

przytoczyła opinię prawną radcy prawnego Biura Rady Miasta P. Joanny Martyniuk o braku 

konieczności wyłączenia się z głosowania, ponieważ remont ulicy nie jest przesłanką 

dotyczącą interesu prawnego lub majątkowego radnego lub członka jego rodziny. 

 

Uchwała nr 17/15 – opinia w sprawie działalności Straży Miejskiej Szczecin 

Głosowało: 14 osób; za 7 przeciw 5, wstrzymujący się 2 

 

Uchwała nr 18/15 – opinia w sprawie inwestycji na 2016 r. – zagospodarowanie skweru 

między ul. Stołczyńską 156 a przejazdem kolejowym 

Głosowało: 11 osób; za 3 przeciw 6, wstrzymujący się 2 

 

Uchwała nr 19/15 – opinia w sprawie inwestycji na 2016 r. – budowa boiska do siatkówki 

plażowej przy ul. Orłowskiej 

Głosowało: 10 osób; za 4  przeciw 5, wstrzymujący się 1 

 

Uchwała nr 20/15 - opinia w sprawie inwestycji na 2016 r. – renowacja boiska do piłki 

nożnej przy ul. Orłowskiej 

Głosowało: 11 osób; za 3  przeciw 6, wstrzymujący się 2 

 

Uchwała nr 21/15 - opinia w sprawie inwestycji na 2016 r.- wyposażenie boiska przy ul. 

Orłowskiej w elementy małej architektury. 

Głosowało: 11 osób; za 3  przeciw 6, wstrzymujący się 2 

 

Uchwała nr 22/15 – współorganizacja II biegu im. Krzyśka Kuczyńskiego 

Głosowało: 11 osób; za 11  przeciw 0, wstrzymujący się 0 

 

Radna E. Adamczyk zgłosiła potrzebę podjęcia uchwały dot. współorganizacji wycieczki dla 

Seniorów, która odbyła się w lipcu br. oraz dostarczenia listy uczestników przez 

Stowarzyszenie „Skolwin i My”. 

 

Uchwała nr 23/15 – współorganizacja jednodniowej wycieczki dla Seniorów  

Głosowało: 11 osób; za 11  przeciw 0, wstrzymujący się 0 

 

Na wniosek Stowarzyszenia „Osiedle Skolwin – Głęboka” podjęto kolejną uchwałę 

Uchwała nr 24/15 - opinia pozytywna  o nadanie nazwy nowej ulicy - „Melodyjna”; 

Głosowało: 14 osób; za 12 przeciw 0, wstrzymujący się 2 

 

Uchwała nr 25/15 -   wydatkować środki uzyskane w konkursie Komisji ds. Inicjatyw 

Społecznych RM Szczecin na działania integrujące mieszkańców w wysokości 5.000,00 zł 

zgodnie z zatwierdzonym wnioskiem konkursowym. 
Głosowało: 14 osób; za 14, przeciw 0; wstrzymujący się 0 

 

 



Ad. 5  

-Przewodnicząca złożyła sprawozdanie ze spotkania z dyr. WGKiOŚ w dn. 14.08.15 r.                     

w sprawie utrzymania czystości na osiedlu;  wskazała radnym wstępnie zinwentaryzowane 

przez Zarząd RO tereny  wymagające systematycznego porządkowania . 

- Sprawozdanie członka Zarządu RO p. A. Kowalewskiej z kolejnego etapu bezpłatnych 

porad prawnych w siedzibie RO - z powodu nieobecności nie zostało przedstawione. 

- Zarząd wywiązał się z realizacji zobowiązań podjętych na poprzednim zebraniu RO–  

zaproszono stowarzyszenia funkcjonujące na osiedlu, poczta przesyłana jest drogą 

elektroniczną 

- Sprawy zgłoszone podczas dyżurów dotyczyły bramek na dawnym boisku przy ul. 

Orłowskiej (protest w sprawie ich likwidacji), inwentaryzacji budynku siedziby RO przez 

ZBiLK, remontu klatki schodowej przy ul. Stołczyńskiej 169 . Protest (zdaniem radnego 

Bogusława Owsianowskiego podpisany przez ponad 80 osób) odesłano do nadawcy, 

ponieważ sprawa nie była adresowana do RO. Mieszkańcy ze Stołczyńskiej 169 wystąpią z 

pismem o remont klatki do ZBiLK, wówczas  rada poprze ich prośbę. 

- Korespondencja bieżąca. (zakupienie i montaż rolet w siedzibie RO, utrzymanie drożności 

cieku wodnego Żołwinka, uporządkowania chodnika przy ul. Łużycka – Ułanów 

Krechowieckich, akceptacja przez Komisję Inicjatyw Społecznych RM propozycji realizacji 

zadań integrujących społeczność osiedla na kwotę 5000, 00 zł., szkolenie radnych przez 

Referat Samorządów Osiedlowych w dn. 07.09.15). 

- Promocja działań RO (Internet). Przewodnicząca poinformowała, iż podjęła kroki w sprawie 

zamieszczania dokumentów i materiałów promocyjnych rady na stronie Rady Miasta w 

zakładce: Rady Osiedli.  

Zwróciła uwagę, iż zgodnie z § 24 pkt.1.8 Statutu Rady Osiedla Skolwin „do właściwości 

zarządu należy redagowanie lub zatwierdzanie materiałów do strony internetowej oraz 

bieżące publikowanie podjętych przez radę uchwał i informacji o działalności rady…” Na tej 

podstawie Zarząd zobligował radnego Bogusława Owsianowskiego do likwidacji wszelkich 

informacji dotyczących Rady Osiedla Skolwin zamieszczonych samowolnie w Internecie, 

szczególnie na stronach Facebook, ponieważ nie służą one promocji działań rady i integracji 

mieszkańców.  

Ponadto przypomniała, że zgodnie z § 14 pkt.4 Statutu Rady Osiedla Skolwin  

„Przewodniczący reprezentuje osiedle na zewnątrz”. Samowolne występowanie pojedynczych 

radnych w imieniu rady jest nieuprawnione. 

 

Protokołowała: Mirosława Rzeszótko 


